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ZAPISNIK  
SA 9. SJEDNICE VMO VOJAK 

 
 

9. sjednica VMO Vojak održana je 30. siječnja 2024. (utorak) s početkom u 17:00 sati u 
prostorijama MO Vojak, Mihanovićeva 1 B. 
 
 

 Sjednici su bili nazočni: 
- Saša Ostojić, predsjednik VMO 
- Ružica Ažman, zamjenica predsjednika VMO 
- Marino Mataija, član VMO 
- Artur Moraal, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Vojak 
 
 Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nela Valerjev Ogurlić, članica VMO 
 
 
Zapisnik sa 8. sjednice usvojen je jednoglasno. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Kreativne radionice- izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti 
2. Izviješće o radu VMO Vojak za 2023. godinu- usvajanje 
3. Dan žena- dogovor oko programske aktivnosti 
4. Poslani/zaprimljeni dopisi službi/građana 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno  

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak je u 2023. godini u suradnji s OŠ Vladimir Gortan planiralo 

održati dvije kreativne radionice povodom uskršnjih i božićnih blagdana. Uskršnja radionica 
nije održana obzirom da trenutni saziv Vijeća još nije bio konstituiran. U suradnji s OŠ 
Vladimir Gortan i učeničkom zadrugom Josip Kulfanek (koja djeluje pri OŠ V. Gortan) od 
12. do 20. prosinca održane su kreativne radionice na kojima su polaznici izradili božićno 
drvce od drvenih letvica te prigodne ukrase kojima su ukrašeni prostori unutar škole i 
božićno drvce. 



 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak je nakon rasprave jednoglasno usvojilo Izvještaj o programskoj 

aktivnosti Kreativne radionice.  
   
 
 

AD 2 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak je tokom 2023. godine održalo 9 sjednica i 1 konstituirajuću 

sjednicu s ukupno 56 točaka dnevnog reda. U 2023. godini održane su tri programske 
aktivnosti: Dan MO (rujan), Doček Sv. Nikole (prosinac) i Kreativne radionice (prosinac). Za 
realizaciju programskih aktivnosti utrošeno je ukupno 2.208,698EUR, a programe je 
posjetilo više od 250 građana. 

  
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je jednoglasno usvojilo Izviješće o 

radu Vijeća mjesnog odbora Vojak za 2023. godinu . 
 
 
 
 

AD 3 
 Vijeće mjesnog odbora Vojak planiralo je početkom ožujka obilježiti međunarodni Dan žena 

predavanjem koje bi se održalo u OŠ Vladimir Gortan.  
 
 Zaključak: 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, predložio je da se umjesto predavanja održi 

večer čakavske poezije na kojoj bi gđa. Rajka Jurdana Šepić urednica radijske 
emisije „Puntapet“ odabrala i pročitala minijature iz lirskog opusa lokalnoga 
čakavskog pjesništva. Vijeće je nakon rasprave jednoglasno podržalo prijedlog. Na 
sjednici u veljači dogovoriti će se detalji vezani uz točan datum i vrijeme održavanja 
programske aktivnosti.  

 
 
 
AD 4 
AD 4.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu ovlaštene predstavnice 

stanara zgrade na adresi Marohnićeva 14 koja moli da se asfaltira kolni prilaz zgradi koji je 
na više mjesta oštećen te predstavlja opasnost za pješake koji onuda prolaze. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon rasprave donijeta 

jednoglasna odluka da se prijedlog za asfaltiranjem kolnog prilaza u Marohnićevoj 
ulici kod kbr. 14 proslijedi nadležnim službama Rijeka plusa na obradu.  

 
AD 4.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu Rijeka plusa vezano za molbu 

ovlaštenog predstavnika stanara zgrada na adresi Drage Šćitara 22, 24 i 26 koji se Vijeću 
obratio s molbom da se postavi prometno ogledalo u ulici Drage Šćitara za vozače koji se 
na glavnu prometnicu uključuju iz odvojka ulice kod kućnih brojeva 22, 24 i 26. Djelatnici 
Rijeka plusa izvršili su izvid na terenu te zahtjev smatraju opravdanim. Prometno ogledalo 
biti će postavljeno u što kraćem roku. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 



AD 4.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Vojak izvijestila je prisutne o dopisu poslanom Rijeka plusu vezano 

za postavljeno prometno ogledalo u Marohnićevoj ulici, na raskrižju s ulicom Drage Šćitara. 
Obzirom da je ogledalo postavljeno na način da vozačima ukazuje na vozila koja dolaze iz 
smjera sjevera Rijeka plusu je poslan upit da li postoji mogućnost zakretanja prometnog 
ogledala na način da ukazuje na vozila koja dolaze iz smjera juga. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. 
 
 
 

AD 5 
AD 5.1. 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić, upoznao je prisutne s problematikom nepropisno 

parkiranih vozila u Marohnićevoj ulici, neposredno nakon raskrižja s Mihanovićevom ulicom. 
Vozila su parkirana u desnoj kolnoj traci čime znatno smanjuju mogućnost kretanja vozilima 
koja skreću iz smjera Mihanovićeve ulice. Vozači su slijednom navedenog primorani 
prelaziti u suprotnu prometnu traku što je izuzetno opasno obzirom da se radi o dvosmjernoj 
cesti. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje te je nakon dulje rasprave donijeta 

jednoglasna odluka da se Rijeka plusu predloži postavljanje fleksibilnih stupića na 
navedenoj lokaciji kako bi se spriječilo nepropisno parkiranje vozila u Marohnićevoj 
ulici.  

 
AD 5.2. 
 Član Vijeća, gosp. Marino Mataija predložio je da se KD Čistoća uputi dopis s molbom da 

se u ulici Nike Katunara kod kbr. 10 postavi dodatni spremnik za mješoviti otpad. Na 
navedenoj lokaciji prije su bila postavljena 3 spremnika za mješoviti komunalni otpad no KD 
Čistoća je uklonilo jedan spremnik te su sada preostala 2 spremnika nedovoljnog kapaciteta 
za potrebe građana. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Jednoglasno je odlučeno da se KD 

Čistoća pošalje dopis s molbom da se na navedenoj lokaciji postavi dodatni 
spremnik za mješoviti otpad. 

 
 

AD 5.3. 
 Predsjednik Vijeća, gosp. Saša Ostojić i zamjenica predsjednika gđa. Ružica Ažman 

upoznali su prisutne s problematikom spremnika za razvrstavanje papirnate ambalaže u 
ulici S. Krautzeka kod kbr. 92ABC i u Marohnićevoj ulici kod kbr. 4. Naime, postavljeni 
metalni spremnici imaju uski i mali otvor za papir, a obzirom da se radi o starim metalnim 
spremnicima ne postoji mogućnost podizanja cijelog poklopca spremnika. Iz navedenih 
razloga građani učestalo papirnatu i kartonsku ambalažu odlažu pored spremnika što 
nagrđuje okoliš. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Vojak primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave jednoglasno 

je odlučeno da se pošalje dopis KD Čistoća s molbom da se na navedenim lokacijama 
stari spremnici za papirnatu ambalažu zamijene novijim modelom plastičnih 
spremnika kod kojih je moguće podignuti cijeli poklopac spremnika. 

 
 



Sjednica je završila u 19:00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 4 (četiri) stranice. 
 
 
Zapisničar- referent za mjesnu samoupravu:        Predsjednik Vijeća MO Vojak: 
 
   Nika Pavlinić                         Saša Ostojić 


